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Datum: 28-08-2024 Locatie: Zaal 3 Oelbroeck 
Aanvang:  19:30  
Aanwezig: Katja, Patty, Emiel, Hanny, Jos, Fons, Frans, Maria, Tamara, Tonny 
Afwezig: Henk, Peter, René, Arno 
Notulist(e): Tamara 
 
 
 
 
Openbare vergadering dorpsraad. 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Er is ten aanzien van een van de agendapunten geen sprake van een 
tegenstrijdig belang.  
 
 

2. Ingekomen post, mededelingen en vragen: 
a. Mail gemeente Stand van zaken Uitvoeringsplan Mobiliteit.  

Oktober is er een bijeenkomst over mobiliteit. Ter kennisname 
aangenomen.  

b. Mail gemeente Uitnodiging onderzoek jaarwisseling en vuurwerk Land 
van Cuijk. 
De gemeente heeft 3000 inwoners benaderd voor een enquête en wil 
ook de mening van de dorpsraad namens de inwoners horen. Tijdens 
de vergadering is overeengekomen dat wij als Dorpsraad niet namens 
de inwoners kunnen spreken. Wel zullen we de enquête onder de 
aandacht brengen door een link naar de gemeente te plaatsen op de 
website van SamenSintAnthonis. 

c. Mail gemeente geboortebossen 
Geboortebossen zijn momenteel niet aanwezig in de gemeente, maar 
de vraag is of hier behoefte aan is. Vergroening is belangrijk voor een 
gezond leefklimaat, en een manier om dit te realiseren is door bij elke 
geboorte een boom te planten. Henk stelt voor om dit punt voor te 
leggen aan Sint Anthonis Groen. Hij zal ook aanwezig zijn bij de 
vergadering. Bossen, groen en vergroening zijn speerpunten van deze 
organisatie, mogelijk in samenwerking met WIU.   

 
d. Notulen vorige bijeenkomst 

Schrijfwijze naam Fons klopt niet blz 1. 
 
 

3. Overig 
a. Welke datum voor de december vergadering  

Besluit: 18 december 
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b. Voorstel verbetering spandoeken 
Er is momenteel sprake van “wildgroei” van spandoeken. Deze zijn 
gesitueerd op particuliere grond, derhalve kan de gemeente/Dorpsraad 
hier niks aan doen. Vraag is gesteld of er een mogelijkheid is om de 
mensen die de spandoeken plaatsten te benaderen om dit te 
ontmoedigen. De Dorpsraad is van mening dat zolang het gaat over 
evenementen in Sint Tunnis, er geen actie op ondernomen zal worden. 
Daarnaast is de gemeente bezig met een trottoir beleid tegen wildgroei 
van reclameborden.  
  

c. Afspraak maken voor nieuwe groepsfoto en profiel foto’s Dorpsraad 3.0 
Patty gaat poll in de app gooien.  
 
 

4. Speerpunten Dorpsraad: 
a. WIU stavaza [vast agenda punt] 

Niks te melden 
b. Kernen C.V. stavaza [vast agenda punt] 

Niks te melden  
c. Verbinden 

i. Stavaza Kapstokstichting 
September en oktober zal de Kapstokstiching gevuld gaan 
worden. Boekhoudprogramma en bank is geregeld. Iedere 
discipline krijgt een eigen rekening, zonder daar kosten aan te 
hebben.  

 
d. Communicatie: 

i. Trots 
Tekstschrijver gezocht voor stukjes van de dorpsraad in de Trots 
Volle agenda september, 28 pagina’s. Jaarverslag van de 
Dorpsraad.  
Begin oktober staat Jos in de Gelderlander. Belangrijk om de 
inwoners te laten zien waar de Dorpsraad mee bezig is, 
belangrijk om met enige regelmaat stuk plaatsen in de Trots.  
Vast agendapunt in vergadering Dorpsraad voor het te plaatsen 
stuk, idee is om degene die iets leuks/interessants te melden 
heeft over zijn/haar “werkgroep” een stuk te laten schrijven. 

e. Levendig en ondernemend dorp 
i. Evaluatie Bouwweek 

Evaluatie is nog niet geweest. Complimenten aan de crew. 
Heel professioneel opgezet, met name het hitteprotocol. 
Fantastisch verlopen, heel veel positieve geluiden vanuit het 
dorp. Heel weinig splinters of ongelukjes, ander hout dan vorig 
jaar. 960 euro aan giften van ouders wat gebruikt zal worden 
voor de Bouwweek 2025. 
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ii. Nieuwjaarsreceptie 2.0 
Een klein groepje heeft ideeën en een plan voor de 
nieuwjaarsreceptie en zal dit verder uitwerken. Zij hebben de 
vrijheid gekregen om dit zelfstandig te doen. Het geluid is 
geregeld met Marjo en Hans. Het doel is om iets enthousiast en 
verrassend neer te zetten. Er werd gevraagd of er een teaser in 
de Trots geplaatst kan worden, en dit moet mogelijk zijn. Ook 
sociale media zal worden ingezet. Tamara gaat hierover 
nadenken. 

iii. Mail naar gemeente over oud papier ophalen 
Is al verzonden, ontvangstbevestiging ontvangen.  

iv. Evaluatie Kermis 2024 
Dit jaar is de kermis zonder de medewerking van de horeca 
georganiseerd, omdat zij afzagen van deelname vanwege de 
start van de Vierdaagse in Nijmegen. Desondanks werd er een 
goede kermis neergezet met een mooie invulling: coverbands, 
een wielerronde, het Hertzileinfeest en een dorps-BBQ. De 
kermisattracties werden echter niet goed bezocht en voegden 
weinig toe aan het kermisweekend. 
 
Op vrijdag en zaterdag leek de muziek sterk op elkaar, waardoor 
twee dagen lang dezelfde doelgroep werd aangesproken, en de 
jeugd hierdoor werd gemist. 
 
Voor de kermis van 2025 wordt voorgesteld om deze te 
verplaatsen van het tweede naar het eerste weekend van juli. De 
Dorpsraad geeft toestemming aan de Dorpsraad en Bruisende 
Brink om de organisatie op zich te nemen. Daarnaast is er het 
idee om de zaterdagavond door de jongeren zelf te laten 
invullen, met een budget speciaal voor de jeugd van Sint Tunnis. 
Ondernemers worden hierbij gesteund waar mogelijk. 
 

 
5. Rondvraag en sluiting 

 


